
Z A P I S N I K 

1. seje Sveta zavoda, ki je bila v torek, 3. 12. 2024,  

ob 18.00 v zbornici šole. 

 
Prisotni: Jernej Vokalič, Jure Žlak, Ida Ostrelič, Jasmina Jeršin, Lucija Kevo, Brigita Tošić, Suzana 

Bogovič, Anja Urek, ravnateljica Vesna Bogovič in predsednica volilne komisije Sonja Volk. 

 
Odsotni: Andraž Zaplotnik, Manca Omerzu in Vanja Veselič. 
 
 
Dnevni red:  

1. Konstituiranje Sveta zavoda OŠ Artiče, Izvolitev predsednika in namestnika 
predsednika 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 
3. Pregled zapisnika prejšnje seje Sveta zavoda 
4. Rebalans finančnega načrta za leto 2024 
5. Težave z zgradbo in sanacija OŠ 
6. Nov plačni sistem in povečan obseg dela ravnateljice 
7. Razno  

 
 
K 1. točki 

Stara predsednica Sveta zavoda OŠ Artiče Lucija Kevo je navzoče pozdravila in ugotovila 

sklepčnost (od enajstih je prisotnih osem članov). Povedala je, da je starim članom potekel 

mandat 27. 11. 2024. Besedo je predala predsednici volilne komisije Sonji Volk. Le-ta je 

povedala, da so bile volitve izvedene 16. 10. 2024 v zbornici OŠ Artiče. Glasovalo je 49 od 60 

delavcev. Od 49 glasovnic je bilo 8 neveljavnih, ker je bilo premalo obkroženih kandidatov na 

kandidatni listi glede na navodila.  Stanka Turšič Pungerčar je bila zaradi spremembe funkcije 

v pomočnico ravnateljice izločena kot kandidatka. Na osnovi tajnega glasovanja so tako novo 

izvoljeni člani v Svet zavoda Lucija Kevo, Andraž Zaplotnik, Anja Urek, Suzana Bogovič in Brigita 

Tošić.  

S strani ustanovitelja oz. občine smo prejeli sklep, da so novi člani Jernej Vokalič, Jure Žlak in 

Ida Ostrelič.  

Svet staršev je na svoji 1. redni seji, ki je bila 26. 9. 2024, izvolil Manco Omerzu in Vanjo Veselič 

kot predstavnici šole ter Jasmino Jeršin kot predstavnico vrtca. 

Sklep 1: člani Sveta zavoda so soglasno z dvigom rok potrdili novo imenovane člane: Manca 

Omerzu, Vanja Veselič, Jasmina Jeršin (s strani staršev), Lucija Kevo, Andraž Zaplotnik, Anja 

Urek, Suzana Bogovič, Brigita Tošić (s strani šole), Jernej Vokalič, Jure Žlak in Ida Ostrelič (s 

strani ustanovitelja), za mandatno obdobje 2024 – 2028. Mandati članov Sveta zavoda so 

verificirani. 

 



Članica Ida Ostrelič je izpostavila, da na občinskem Sklepu o imenovanju predstavnikov 

ustanovitelja v Svet zavoda OŠ Artiče, pod II. točko piše: »Mandatna doba imenovanih traja 

pet let in sicer od 28. 11. 2024 do 27. 11. 2028«. Zanima jo, kateri mandat je pravi. Ravnateljica 

je odgovorila, da je pravi podatek 4 leta, ker tako piše v našem Ustanovitvenem aktu. Bo pa 

opozorila pristojne na občini, da odpravijo napako.  

 

Stara predsednica pove, da je potrebno pri prvi točki izvesti še volitve predsednika in 

namestnika predsednika. Prisotne je pozvala, da podajo svoje predloge. Suzana Bogovič je 

predlagala Lucijo Kevo. Za njo je že en mandat, ki ga je uspešno vodila. Pozna delo zavoda in 

zaposlenih. Jure Žlak je podal pomislek glede tega, da bi predsednik ostal eden od zaposlenih. 

Svet zavoda naj bi nadziral delo zavoda in delo ravnateljice in je mnenja, da to zaposleni ne 

more delati. Pravi , da ne ve, zakaj je bil članom posredovan star poslovnik, v katerem piše v 

9. členu, drugi odstavek: »Predsednik sveta je praviloma delavec zavoda.«, ker, da se je na 

svetu zavoda že govorilo o spremembi Poslovnika, ne ve pa, če je bil sprejet. Pove, da imajo 

vse ostale osnovne šole v naši občini zunanjega predsednika sveta zavoda. Ravnateljica je 

povedala, da se ne spomni, da bi v prejšnjem mandatu govorili ali spreminjali Poslovnik o delu 

Sveta zavoda OŠ Artiče. Bo pa preverila.  

Drugi predlog za predsednika, ki so ga dali člani sveta zavoda, je bil za Jureta Žlaka. Ker drugih 

predlogov ni bilo, je bila zadeva predana v glasovanje. Za Lucijo Kevo je glasovalo 6 članov, 2 

sta bila zadržana, za Jureta Žlaka je glasoval 1 član, 7 članov je bilo zadržanih. Za namestnico 

predsednice je bila predlagana Anja Urek (7 glasov za, 1 zadržan). 

Sklep 2: člani Sveta zavoda so za predsednico izvolili Lucijo Kevo (6 glasov za, 2 zadržana) in 

namestnico predsednice Anjo Urek (7 glasov za, 1 zadržan). 

 

K 2. točki 

Novoizvoljena predsednica Lucija Kevo prebere dnevni red. Pripomb ni bilo. 

Sklep: člani Sveta zavoda so dnevni red soglasno potrdili z dvigom rok (8 prisotnih ZA, 0 

PROTI). 

  

K 3. točki 

Člani so zapisnik prejeli po elektronski pošti. Predsednica je odprla razpravo glede zapisnika. 

Jure Žlak je pripomnil, da so člani 2 meseca čakali na zapisnik in predlaga, da bi se v prihodnje 

seje snemale. Pripomb na sam zapisnik ni bilo.  

Sklep: člani Sveta zavoda so zapisnik soglasno potrdili z dvigom rok (8 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

K 4. točki 

Predsednica Lucija Kevo je pozvala ravnateljico, da predstavi dokumente glede rebalansa, ki 

so jih člani prejeli po elektronski pošti. Ravnateljica je najprej pozdravila člane in dodala, kaj 

so njihove naloge. Ena izmed nalog sveta zavoda je sprejemanje finančnega načrta in 

morebitnega rebalansa. Pri oblikovanju finančnega načrta in rebalansa šola vedno 



konstruktivno sodeluje z občino, da pride do uskladitve in zagotovitve vseh potrebnih financ. 

Že skozi koledarsko leto smo vedeli, da bo potreben rebalans in sicer pri naslednjih postavkah:  

- Strošek dela se je povečal zaradi napredovanj zaposlenih v plačne razrede, nazive in 

odpravnino hišniku, v vrtcu imamo zaradi nove sistemizacije s 1. 9. 2024 zaposleno 

vzgojiteljico predšolskih otrok za zgodnjo obravnavo.  

- Materialni stroški so se dvignili predvsem zaradi novega javnega naročila pri 

zavarovanju objekta.  

- Na tekmovanjih, tako iz znanja kot v športu, smo zelo uspešni in da se tekmovanja 

udeležimo, potrebujemo avtobusni prevoz. Cena prevozov se je v zadnjem letu zelo 

povišala, kar se pozna tudi pri rednem prevozu otrok. 

- V drugem razredu vedno izvedemo plavni tečaj, pri katerem nam finančno pomaga tudi 

občina.  

- Povečali so se nam stroški vzdrževanja, kajti pokvaril se je klimat v kuhinji, potrebno pa 

je bilo tudi popravilo črpalke v jašku na otroškem igrišču, ki ga je zalila meteorna voda. 

Nabavili smo še plezalno lestev.  

 

Po potrditvi sklepa o rebalansu za 2024 na seji sveta zavoda bomo sklep poslali na občino. 

Občina nam bo poslala aneks k pogodbi o financiranju za 2024, nato pa lahko zahtevamo 

razliko sredstev. 

Popravek Finančnega načrta – nadstandard 2024 in Popravek Finančnega načrta – VVZ 2024 

so priloga 1 in 2 tega zapisnika. 

Sklep: Rebalans finančnega načrta 2024 so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z dvigom rok 

(8 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

K 5. točki 

Ravnateljica je povedala, da se že več let pogovarjamo nujni sanaciji šole. Letos smo to še 

posebej občutili. O celotnem stanju redno obveščamo občinsko upravo (letos že petkrat) z 

dopisi in fotografijami. Še vedno imamo težavo z meteorno vodo, strešniki, glasbena učilnica 

je zaprta, kajti ob deževju voda skozi strop teče v curkih. Občina je poslala strokovnjake, ki 

napake na strehi niso odkrili. Učilnica ni več varna za uporabo, zato smo rešitev za izvajanje 

pouka likovne umetnosti poiskali v starem vrtcu, pouk glasbene umetnosti pa se izvaja v 

zgornji dvorani. Telovadnica je bila energetsko sanirana, vendar ob vsakem deževju skozi strop 

na različnih mestih vdira voda. Na strehi telovadnice želijo urediti sončno elektrarno, zato je 

streho potrebno nujno urediti. Na šoli smo v tem letu imeli izliv vode iz šestih radiatorjev. 

Občina je to takoj uredila. V kuhinji je bila poplava iz klimata, popravilo smo uredili s pomočjo 

občine in zavarovalnice. V novem vrtcu smo imeli v igralnicah težavo s povišano temperaturo 

vode v pipah. Po zadnjih ugotovitvah je napako naredil izvajalec. Dali smo reklamacijo. Težko 

smo našli ljudi, ki so znali napako sanirati. Na šoli se je zaradi anonimne prijavo oglasila 

gradbena inšpektorica. Objekt si je ogledala od kleti do strehe. Poslala nam je izvedenca 

gradbene stroke, ki se je oglasil konec avgusta in se seznanil z razpokama (v hodniku pri 

kabinetu biologije in kemije ter v zgornji telovadnici). Napisal je zapisnik, v katerem je 



opredelil, da je šola sicer varna, vendar je potrebno sanirati razpoki do 31. 12. 2024. Predlagal 

je, da se stena ojača ali podre. Iz občine smo dobili obvestilo, da se sanacija prične v petek, 6. 

12. 2024, po pouku. Novembra smo zopet poslali dopis na občino, županu in krajevni 

skupnosti, da bi bilo potrebno poiskati rešitve za šolo (vlaga, razpadajoči parket, premajhna 

kuhinja, stara in dotrajana garderoba, težave s kanalizacijo, ogrevanje šole, enkrat prevroče, 

drugič premrzlo). Za čas, ko bi potekala sanacije šole smo dali predloge za prostore v gasilskem 

domu Arnovo selo, stari šoli v Sromljah in OŠ Dobova. To so naši zadnji predlogi. Zavedamo se, 

da bo organizacija dela na več lokacijah zelo zahtevna (organizacija mobilnosti oz. prehajanja 

učiteljev, šolskih prevozov, zagotavljanje prehrane). Obveščati bo potrebno tudi starše. V 

naslednjem tednu se dobimo z direktorico občinske uprave, vodjo oddelka za družbene 

dejavnosti ter vodjo oddelka za investicije. Šli bomo na ogled predlaganih nadomestnih lokacij.  

Kje bo nadomestna kuhinja v času sanacije, še ne vemo. V februarju 2025 se bo na seji 

občinskega sveta odločalo, če začnemo z gradnjo ali ne. Mi se v sedanji šoli sicer počutimo 

dobro, otroci so zadovoljni, le pogoji dela so slabi. Slabo stanje zgradbe je bilo predstavljeno 

tudi v Dolenjskem listu. Novinar si je ogledal šolo, naredil nekaj fotografij in zapisal, s kakšnimi 

problemi se srečujemo. Podobno se je pozanimal tudi na občini, kjer so mu sporočili, da bo 

občina pristopila k sanaciji. Če bodo na voljo denarna sredstva, se bo to tudi izvedlo. 

 

 

K 6. točki 

S 1. 1. 2025 začne veljati prevedba plačnega sistema. Še vedno čakamo na navodila iz 
ministrstva za vzgojo in izobraževanje glede točnega načina prevedbe in aneksov.  Spremeniti 
moramo Akt o sistemizaciji, kjer imamo nova delovna mesta zaradi izpolnjevanja izobrazbe, 
novih plačnih razredov, razponov. Ministrstvo bo obvestilo ravnatelje o njihovi plači, ki bo 
odvisna glede na velikost šole. Aneks za ravnateljico bo v imenu Sveta zavoda do 31. 12. 2024 
podpisala predsednica Sveta zavoda OŠ Artiče. 
Iz ministrstva smo prejeli okrožnico, da se lahko ravnateljici izplača povečan obseg dela iz 
naslova bolniških odsotnosti, in sicer do 20 % osnovne plače, če šola razpolaga z zadostnimi 
sredstvi. Računovodkinja je stanje preverila in šola sredstva ima. Ravnateljica je predstavila 
dodatne naloge, ki jih kot ravnateljica opravlja. Dogovor o povečanem obsegu dela bi se 
nanašal na leto 2024, od 1. 9. 2024 do 31. 12. 2024 ter podobna dela tudi za leto 2025. 
Vključeni smo v različne projekte, ukvarjamo se z nadomestnimi prostori za čas sanacije šole 
(ogledi, dogovori, ureditve, dopisi, sestanki…), vzdrževanje stavbe zahteva veliko energije in 
časa (iskanje izvajalcev, delo z zavarovalnico, iskanje ponudb, nadzor izvedbe…), potrebno je 
iskanje primernega kadra za krajše in daljše bolniške odsotnosti, ponavljajo se razpisi, sodeluje 
se z občino, krajevno skupnostjo, starši. Ravnateljica je predlagala, da se ji mesečno dodeli 
20% plače za povečan obseg dela. Dogovor, sklep o povečanem obsegu del ter računovodski 
izpisek sredstev na šolskem računu moramo poslati na ministrstvo za izobraževanje, kjer  dajo 
končno soglasje k izplačilu.  
Sklep: Člani Sveta zavoda so z dvigom rok soglasno potrdili Dogovor o povečanem obsegu 
dela ravnateljice za leto 2024 za čas od 1. 9. 2024 do 31. 12. 2024 in za leto 2025. Potrdili so 
sklep o 20 % dodatka mesečno za čas od 1. 9. 2024 do 31. 12. 2024 ter za leto 2025 (8 
prisotnih ZA, 0 PROTI). 
 



K 7. točki 

Suzana Bogovič je povedala, da so se seje, prvič odkar je tudi sama v Svetu zavoda OŠ Artiče, 

udeležili vsi trije predstavniki občine, kar je pohvalila. Jernej Vokalič je dodal, da je bilo zelo 

veliko korespondenčih sej in malo rednih. Meni, da smo na redni seji lahko bolj konstruktivni. 

 

Jure Žlak je vprašal kako napreduje dogovor z občino glede prometne ureditve okoli šole. 

Ravnateljica je odgovorila, da je bilo že na majski seji Sveta staršev govora o prometu pri šoli, 

kjer smo sklenili, da se na občino pošlje dopis s predlogi, da se cesta v bližini šole primerneje 

označi. Odgovora nismo dobili. Govorila je tudi z Natašo Sagernik glede naših predlogov, npr. 

označbe pisanih krogov na sami cesti,  o neprimernem obračališču avtobusov pri prosvetnem 

domu, problemu krožne vožnje okoli šole, problematike parkiranja. Obvestila je tudi krajevno 

skupnost Artiče, odgovora tudi od njih nismo dobili. Kličemo, pišemo, opozarjamo, odgovorov 

ne dobimo. Jure Žlak je podal predlog, da se skliče posebna seja prav na to temo in se pokliče 

vse pristojne, predstavnike občine, Davida Flajnika, krajevno skupnost Artiče, člane Sveta 

zavoda OŠ Artiče. Člani so se s predlogom strinjali. 

 

Jure Žlak je izpostavil, da so se nanj obrnili nekateri starši glede neimenovane učiteljice, ki 

učencem postavlja diagnoze. Precej staršev je zelo ogorčenih. Letos jih učiteljica prvič poučuje 

in meni, da ni strokovno usposobljena za dajanje diagnoz. Ve, da je sestanek z enimi starši na 

to temo že bil, starši so poročilo nato zavrnili, ker so bile v njem navedene neresnične izjave. 

Dotični učitelj je govoril o zadevi tudi z drugimi zaposlenimi. Ravnateljica je odgovorila, da je 

seznanjena s primerom in da je opravila razgovore z zaposleno, svetovalno delavko in starši. S 

strani zaposlene ni bila postavljena diagnoza, ampak sum. Če učitelj opazi pri otroku kakšne 

posebnosti ali težave, je dolžan to sporočiti staršem. Svetujemo, h katerim strokovnjakom naj 

gredo, ti pa dajo mnenje ali postavijo diagnozo. Do konflikta med starši in učiteljem je prišlo 

zaradi načina komunikacije. Na sestanku se je učiteljica opravičila staršem, da so jo narobe 

razumeli. Jure Žlak je dodal, da ve še za štiri druge primere iz istega razreda, da se je pojavila 

podobna težava. Ravnateljica je odgovorila, da bo zadevo za te štiri otroke preverila. 

 

Ker ni bilo razprave, se je predsednica Lucija Kevo zahvalila članom za sodelovanje ter zaključila 

sejo ob 19.50. 

 

Datum: 9. 12. 2024 

Številka: 900-6/2024-3 
 

   Zapisala:          Predsednica Sveta zavoda: 

Katja Ivanović                            Lucija Kevo 


